

8D6N

JAPAN EASTERN HOKKAIDO WITH SHIBAZAKURA



TC: JPN8DEHS



DAY 1 SINGAPORE → SAPPORO (MOB)

Assemble at Singapore Changi International Airport for your flight to Sapporo, Hokkaido – Japan (with a transit).

DAY 2 SAPPORO – SOUNKYO (D)

Upon arrival at Chitose Airport, meet and greet by your local guide. Head towards Sounkyo.

Ginga & Ryusei Waterfalls - Photo Stop

Hotel: Sounkyu Choyotei or similar

DAY 3 SOUNKYU – ABASHIRI (B/L/D)

Okhotsk Ryu-hyo Museum - Experience sub-zero temperatures and learn about the unique natural phenomenon that shapes eastern Hokkaido each winter.

Higashimokoto Shibazakura Park - Admire a breathtaking carpet of pink shibazakura flowers covering the rolling hills in spring. One of Hokkaido's most iconic seasonal flower festivals.

Bihoro Pass Observatory - Enjoy panoramic views over the stunning Lake Kussharo from Bihoro Pass Observatory — one of Hokkaido's most scenic viewpoints.

Lake Akan

Hotel: New Akan Hotel or similar



Higashimokoto Shibazakura Park

DAY 4 LAKE AKAN - TOKACHIGAWA (B/L/D)

Serene cruise on Lake Akan - This picturesque lake, renowned for its crystal-clear waters and the enchanting landscapes that surround it.

Japanese Crane Natural Park - A sanctuary dedicated to the conservation of the endangered Japanese crane, or tancho.

Yogetsu Sweetpia Garden - A horticultural gem that delights the senses with its vibrant flowers and well-manicured landscapes.

Kofuku Station - A quaint railway stop that embodies the charm of rural Japan.

Transfer to Tokachigawa for your overnight stay, where you could relax and enjoy the hot spring.

Hotel: Tokachi Makubetsu Onsen Grandvrio Hotel or similar

DAY 5 TOKACHIGAWA - SAPPORO (B/L/D)

Odori Park - A verdant oasis in the heart of Sapporo, serves as a focal point for both residents and tourists.

Tokachigaoka Park - A park with fun wooden athletic playground equipment, large open lawn area, and a large flower clock (Hanack) at the center.

Red Bricks - Built in 1888, this red-brick landmark blends Western and Japanese design and now serves as a museum of Hokkaido's political history.

Sapporo Beer Museum - This museum introduces the history of beer in Japan and the process of beer making.

Hotel: Sapporo Mercure Hotel or similar



Sapporo Beer Museum

DAY 6 SAPPORO (B/L)

Jokai Market - Visitors are greeted by a vibrant array of local seafood, artisan crafts, and traditional souvenirs.

Otaru Canal - Leisurely stroll leads to the picturesque Otaru Canal. Framed by historic warehouses and charming brick buildings, continues to two quintessential attractions: Kitaichi-Glass and the Music Box Museum.

Ishiya chocolate factory - To see how Hokkaido's most well-known souvenir, "White Lover's Chocolate" is produced.

Tanukikoji Shopping Street

Hotel: Sapporo Mercure Hotel or similar



Tanukikoji Shopping Street

Tour Highlights



OTARU

Otaru Canal | Music Box Museum | Kitaichi Glass House | Jokai Market

SHIBAZAKURA / TOKACHIGAWA

Tokachigawa – Tokachigaoka Park
Shibazakura- Shibazakura Park (Pink Moss)

SAPPORO

Hokkaido Shrine | Former Hokkaido Government Building | Odori Park | Tanukikoji Street | Ishiya Chocolate Factory | Sapporo Beer Museum | Mitsui Premium Outlet



6N Hotel Stay



6 Breakfasts | 4 Lunches | 4 Dinners

What's Included

- Meals, transfers & admission fees as per itinerary
- Hotel accommodations & flight tickets

Remarks

- The Company reserves the right to alter tour itineraries, travel arrangements and accommodation due to unforeseen changes, weather conditions, Vaccinated Travel Lane rules.
- Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company's control
- Itinerary is for Travel Period May till Sep/28
- Package Excludes:
 - Service Fees for Local Guide & Driver – JPY 800 per pax per day
 - Service Fees for Tour Leader (if any) – SGD \$3 per pax per day
 - Airport taxes & Fuel surcharges
 - Incidental bill and other personal expenses

DAY 7 SAPPORO (B)

Today, is a Free & Easy Day for you to explore Sapporo City. Where you can try the Ramen shops or explore the shopping mall around Susukino & Tanukikoji.

Hotel: Sapporo Mercure Hotel or similar

DAY 8 SAPPORO → SINGAPORE (B) (VIA TRANSFER CITY)

A Beacon of Cultural Heritage Hokkaido Shrine - known as Sapporo Jinja, stands as a significant symbol of spiritual and cultural heritage in Hokkaido, Japan.

Mitsui Outlet - Shopping fix.

Transfer to the airport for your flight home!



Mitsui Outlet



8天6夜

日本北海道 东部与芝樱



TC: JPN8DEHS



第1天 新加坡 → 札幌 (经中转市) (机上用餐)

集合在新加坡樟宜机场，乘搭豪华客机飞往日本-北海道 (中转城市)。

第2天 札幌 - 层峡 (晚餐)

抵达千岁机场后，当地导游将在机场迎接您。随后前往层云峡。

📍 银河瀑布和流星瀑布 - 停留拍照

酒店: 层云峡朝阳亭或同等级酒店



📍 银河瀑布和流星瀑布

第3天 深云求 - 网走 (早/午/晚餐)

📍 鄂霍次克海流冰博物馆

🌸 东茂琴芝樱公园

📍 美幌峠展望台 - 欣赏令人叹为观止的美景。登上美幌峠展望台 (又称美幌峠)，饱览屈斜路湖和摩周湖的壮丽全景。

📍 阿寒湖

酒店: 新阿寒或同等级酒店



📍 东茂琴芝樱公园

第4天 阿寒湖 - 十胜川 (早/午/晚餐)

📍 阿寒湖的宁静游船之旅 - 阿寒湖风景如画，以其清澈见底的湖水和周围迷人的景色而闻名。

📍 日本鹤自然公园 - 这是一处致力于保护濒危物种日本鹤 (丹顶鹤) 的保护区。

🌸 月甜园 - 这座园艺瑰宝以其绚丽的花朵和精心修剪的景观令人赏心悦目。

📍 兴福站 - 充满乡村风情的古朴车站。

之后，我们将前往十胜川市，入住酒店，您可以在那里放松身心，享受温泉。

酒店: 格兰德瑞典十胜幕别温泉酒店或类似酒店

第5天 十胜川 - 札幌 (早/午/晚餐)

🌸 十胜丘公园 - 公园里有有趣的木制运动器材、大片草坪，中心还有一个大型花钟。

📍 大通公园 - 札幌市中心的绿意长廊，是当地居民与游客休闲散步的好去处。四季景色分明，也是札幌雪祭等大型活动的举办场地。

📍 北海道厅旧本厅舍 (红砖) - 建于1888年，是一座红砖建筑，当地人常称之为“红砖”，它完美融合了西方建筑风格和日本传统美学。如今，这里既是博物馆，也是北海道悠久政治历史的见证。

📍 札幌啤酒博物馆 - 将为您介绍日本啤酒的历史和酿造工艺。

酒店: 札幌美居酒店或类似酒店



📍 札幌啤酒博物馆

第6天 札幌 (早/午餐)

📍 筑地场外市场 - 游客一踏入市场，便会被琳琅满目的当地海鲜、手工艺品以及传统纪念品所迎接，热闹又充满地方特色。

📍 小樽运河 - 运河两岸是历史悠久的仓库和迷人的砖砌建筑，之后您将前往两处必游景点：北市玻璃和音乐盒博物馆。

📍 石屋巧克力工厂 - 了解北海道最著名的特产“白巧克力”的制作过程。

📍 狸小路商店街

酒店: 札幌美居酒店或类似酒店



📍 小樽运河



📍 石屋巧克力工厂

行程亮点

📍 小樽
小樽运河 | 音乐盒博物馆 | 北市玻璃屋 | 城海市场

芝樱/十胜川
十胜川 - 十胜丘公园
芝樱 - 芝樱公园 (粉红苔藓)

札幌
北海道神宫 | 白色恋人巧克力工厂 | 狸小路 | 二条市场 | 大通公园 | 北海道旧道厅 | 钟楼 (车游) | 札幌啤酒博物馆

🏠 6晚 酒店

🍴 6早餐 | 4午餐 | 4晚餐

行程包含

- 行程中包含餐食、接送及门票费用
- 酒店住宿及机票费用

备注

- 本公司保留因不可预见情况、天气因素或疫苗接种旅游通道 (Vaccinated Travel Lane) 相关规定变动，而调整行程安排、交通方式及住宿的权利。
- 本行程以**普通话 (华语)** 讲解，除非另有说明。
- 行程内容可能因本公司无法控制的因素而有所调整。
- 行程适用于2028年5月至9月出发的旅游期间。
- 团费不包含：
 - 当地导游及司机服务费：每人每天 JPY 800
 - 领队服务费 (如有)：每人每天 SGD 3
 - 机场税及燃油附加费
 - 个人消费及其他杂费

第7天 札幌 (早餐)

今天是自由活动的一天，您可以探索札幌市。您可以在那里尝试拉面店或探索薄野和狸小路周围的购物中心。

酒店: 札幌美居酒店或类似酒店

第8天 札幌 中转城市 → 新加坡 (早餐)

📍 北海道神宫 - 这座文化遗产的象征，是日本北海道重要的精神和文化遗产代表。

📍 三井奥特莱斯购物城
送往机场，回返新加坡。



📍 三井奥特莱斯购物城

